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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem ad Miniszter úr választ arra, hogy 
mekkora a Magyarországra telepített akkumulátorgyárak energiaigénye?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Korábban  két  alkalommal  fordultam  már  Önhöz  írásbeli  kérdésben  azzal  kapcsolatban,  hogy
pontosan mekkora az energiaigénye a Magyarországra telepített / tervezett akkumulátorgyáraknak.

Palkovics  László,  még miniszterként,  korábban  a  Debrecenbe tervezett  CATL akkumulátorgyár
energiaigényével kapcsolatban úgy fogalmazott:

„A  CATL  gyára  100  gigawatt  órányi  akkumulátort  képes  évente  gyártani,  ennek  az
elektromoskapacitási igénye az 550 megawatt, folyamatosan három műszakban, ez egy paksi blokk,
vagy kicsit több, mint egy paksi blokk.”

Miniszter úr egyik kérdésemre sem adott érdemi választ, ezért most az alábbi kérdésekkel fordulok
Önhöz:

• A kormány nem tudja vagy valamiféle politikai nyomás hatására nem akarja kiadni azt az 
információt, hogy mekkora a Magyarországra telepített / tervezett akkumulátorgyárak 
energiaigénye?

• Milyen forrásból kívánja biztosítani a kormány a meglévő és a tervezett 
akkumulátorgyárak energiaigényét?

Válaszát előre is köszönöm!

Tisztelettel,

Dr. Keresztes László Lóránt


